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Zápis z 21. zasedání Zastupitelstva obce Včelná
konaného dne 11.1.2016 od 18,00 hodin v zasedací místnosti obecního úřadu

Navržený program jednání:

1. Schválení programu jednání
2. Jmenování ověřovatelů zápisu
3. Kontrola usnesení z 20. zasedání OZ 
4. Zpráva o daňových příjmech k 31. 12. 2015
5. Zpráva o plnění rozpočtu k 31. 12. 2015
6. Rozpočtové opatření č. 29/2015 a 30/2015
7. Projednání směny pozemku parc. č. 726/1 a 725/3 (celkem 1603 m2)

se společností VČELNÁ S +V
8. Kupní smlouva na pozemky parc. č. 792/5, 792/14, 792/16 pro stavbu Dálnice D3 0310/II 

Hodějovice – Třebonín
9. Schválení smlouvy o veřejných službách v přepravě cestujících na rok 2016
10. Grantový program Jihočeského kraje 
11. Stanovisko k územnímu řízení Jižní tangenty České Budějovice
12. Změny v odměňování zastupitelů
13. Zprávy starostky obce
14. Zprávy předsedů výborů a komisí obce
15. Různé
16. Diskuze

Přítomní zastupitelé:
1) Ing. Jarmila Mandžuková – starostka
2) Mgr. Kamil Feitl – místostarosta
3) Ing. Karel Pokorný
4) Ing. Stanislav Pražák
5) Miroslava Stránská
6) Roman Zajíček

Omluvení zastupitelé:
 Petr Průša
 Ing. Alice Nejedlá
 Michal Šlinc

Další zúčastněné osoby:
– zapisovatel Mgr. František Mareš
– 5 hostů dle prezenční listiny

Zasedání zahájeno v 18:01 hodin.

1. Zasedání zahájila a řídí jej starostka obce Ing. Jarmila Mandžuková.
Jednotlivé body jednání doprovázeny informací promítanou dataprojektorem.
Starostka navrhuje rozšířit program jednání o body 8, 9, 12.
S tímto rozšířením program jednání schválen jednohlasně: 6 pro – 0 proti – 0 se zdrželi.

2. Ověřovateli zápisu jmenováni: Ing. Stanislav Pražák, Ing. Karel Pokorný

3. Kontrola usnesení z 20. zasedání:
K usnesení č. 4/20/2015 – veřejnoprávní smlouva s SK Včelná se připravuje
K usnesení č. 6/20/2015 – kupní smlouva podepsána a podán návrh na vklad do KN

4. Starostka podává zprávu o daňových příjmech za prosinec 2015: 1,95 mil. Kč. Loni to za prosinec 
bylo o 354 tis. Kč méně. Meziroční nárůst příjmů za dvanáct měsíců roku je 239 tis. Kč. Daňové 
příjmy za rok 2015 činily celkem 15,4 mil. Kč.

5. Starostka podává zprávu o plnění rozpočtu obce k 31.12.2015. Příjmy naplněno 19,46 mil. Kč 
z rozpočtovaných 19,46 mil. Kč, výdaje naplněno 16,26 mil. Kč z rozpočtovaných 17,14 mil. Kč. 
Stav účtu k 31.12.2015 byl 31,4 mil. Kč.
Starostka uvádí, že s vyšším daňovým výnosem za prosinec se nakonec naplnila predikce 
ministerstva financí, že v roce 2015 budou příjmy obcí cca o 1,5 % vyšší.
Místostarosta Mgr. Kamil Feitl se táže, jaká je predikce na rok současný. Starostka odpovídá, že je 
ministerstvem predikován nárůst příjmů obecních rozpočtů o 4 až 8 %, toto číslo by však brala 
s opatrností.
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6. Starostka informuje, že schválila rozpočtové opatření č. 29/2015, kterým se zvyšují výdaje 
o 145.200 Kč (příspěvek mateřské škole na nákup dvou sporáků).
Dále schválila rozpočtové opatření č. 30/2015, kterým se snižují příjmy o 221.551 Kč (především 
nižší daň z příjmu FO ze samostatné výdělečné činnosti o 258.917 Kč) a zvyšují výdaje o 43.642 
Kč (především vícenáklady na opravy chodníků 69.471 Kč).
Jednou ze snižovaných příjmových položek jsou i příjmy z úroků. Starostka informuje, že Unicredit 
banka na spořicím účtu od 30. listopadu snížila úrok z 0,55 % na 0,35 %. Finanční výbor by mohl 
prověřit jiné možnosti zhodnocení prostředků obce.
Další nepatrně snižovanou příjmovou položkou jsou příjmy z výherních hracích přístrojů (ročně cca 
74 tis. Kč). Na tyto příjmy se dotazuje Martina Koudelková (veřejnost) ve smyslu, zda má vůbec 
obec o provoz automatů zájem? Starostka odpovídá, že "automaty" jsou jen v restauraci u Kaštanu, 
představují určitý příjem pro obec a nepředstavují větší nebezpečí patologických jevů.
Zastupitelstvo bere rozpočtová opatření č. 29/2015 a 30/2015 na vědomí.

7. Starostka připomíná návrh směny pozemku parc. č. 726/1 a 725/3 (celkem 1603 m2) za pozemky o 
celkové výměře 1532 m2 nabízené společností VČELNÁ S +V s.r.o.
Starostka by směnila všechny nabízené pozemky s finančním vyrovnáním 470 Kč/m2 rozdílu 
ve výměrách, jak navrhla skupina složená ze starostky, předsedy finančního výboru Ing. Karla 
Pokorného, člena komise územního rozvoje Michala Šlince a stavebního technika RNDr. Ivo 
Nesrovnala.
Zastupitelé se různí v názorech na okruh pozemků, které by obec měla přijmout při směně 
do svého vlastnictví.
Místostarosta by nepřejímal pozemky ani u protihlukového valu, ani pruh u nemovitosti 
p. Oberfalzera, protože je obec nepotřebuje. Pruh u nemovitosti p. Oberfalzera může být dle jeho 
informací zastavěn soukromým plotem.
Starostka uvádí, že ověřila, že u nemovitosti p. Oberfalzera by mohly být umístěny obecní 
kontejnery na odpady a pozemek tak využit. V dané lokalitě obec jinak těžko hledá vhodné plochy.
Roman Zajíček by provedl směnu v celém navrhovaném rozsahu, Ing. Karel Pokorný také.
Miroslava Stránská by neměnila do vlastnictví obce pozemek u nemovitosti p. Oberfalze, měl by být 
společností Včelná S+V spíše nabídnut p. Oberfalzovi.
Roman Zajíček by pro příště ošetřil, aby se po realizaci ZTV všechny související pozemky řádně 
předaly obci, ale nyní by provedl směnu dle návrhu.
Místostarosta za předpokladu, že pozemek u nemovitosti p. Oberfalzera bude pro obec využitelný, 
souhlasí nakonec se směnou v celém navrhovaném rozsahu.
Návrh usnesení č. 1/21/2015: "Zastupitelstvo obce Včelná schvaluje směnu obecních 
pozemků parc. č. 726/1 a 725/3 v k.ú. Včelná za pozemky parc. č. 723/255, 723/256, 705/14, 
700/4, 705/13, 723/180, parc. č. 723/181 a 723/536 (dle GP č. 1279-52/2015) a parc. č. 723/521 
(dle GP č. 1227-27/2015) společnosti VČELNÁ S+V s.r.o., IČ 28113101, nám. Přemysla 
Otakara II. 127/38, České Budějovice, s doplatkem za rozdíl ve výměře ve výši 470
Kč/m2." schválen hlasováním 6 pro – 0 proti – 0 se zdrželi.

8. Starostka představuje návrh kupní smlouvy na pozemky parc. č. 792/5, 792/14, 792/16 pro stavbu 
Dálnice D3 0310/II Hodějovice – Třebonín zaslané obci. Obci byl žadatelem předložen znalecký 
posudek znějící na 4,8 tis. Kč. Obci je nabízeno 38 tis. Kč, což znamená 18,74 Kč/m2. Jedná se 
o odloučené lesní pozemky ve svahu u Plavské silnice, nemající pro obec znatelného významu.
RNDr. Ivo Nesrovnal (veřejnost) uvádí, že stát nabízí při výkupu pozemků většinou minimálně 100 
Kč/m2, nabízená cena se mu proto zdá nízká.
Starostka dává hlasovat o záměru prodeje pozemků s tím, že posouzení adekvátnosti ceny 
a případný návrh vyšší kupní ceny ze strany obce ponechá na doporučení finančního výboru.
Konkrétní podmínky prodeje budou dojednány na příštím zasedání zastupitelstva.
Návrh usnesení č. 2/21/2015: "Zastupitelstvo obce Včelná schvaluje záměr prodeje pozemků 
v k.ú. Včelná parc. č. 792/5, 792/14, 792/16 o celkové výměře 2041 m2." schválen hlasováním 
6 pro – 0 proti – 0 se zdrželi.

9. Starostka představuje návrh smlouvy o veřejných službách v přepravě cestujících na rok 2016.
Cena 993.800 Kč odpovídá předběžné kalkulaci ceny při rozšíření spojů na letošní rok.
Ing. Stanislav Pražák a Roman Zajíček se táží, zda Dopravní podnik zakalkuloval do ceny 
předpokládaný pokles ceny pohonných hmot. Starostka uvádí, že zřejmě ne. Roman Zajíček se 
dále táže na možnost dodatečné kompenzace ceny z důvodu poklesu cen nafty. Mgr. František 
Mareš (veřejnost, pracovník obecního úřadu) uvádí, že platby Dopravnímu podniku se považují 
za zálohové a po konci roku přichází vyúčtování s možnou vratkou. Je tedy dle něho možné, 
že Dopravní podnik přepočítá svou ztrátu na 1 km a ve vyúčtování něco vrátí, ale nemůže to tvrdit 

http://rejstrik.penize.cz/adresa-firmy/ceske-budejovice-ceske-budejovice-1-nam-premysla-otakara-ii-12738-psc-370-01
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s jistotou. Starostka se na možnost snížení úhrady ve vyúčtování optá na Dopravním podniku.
Martina Koudelková (veřejnost) se táže, zda nejsou zbytečné autobusy č. 7, které končí v zastávce 
Bratří Čapků. Odpovědí místostarosty a starostky je, že tyto autobusy obec neplatí. Obec hradí jen 
kilometry ujeté městskými autobusy na katastru obce Včelná.
Návrh usnesení č. 3/21/2015: "Zastupitelstvo obce Včelná schvaluje 'Smlouvu o veřejných 
službách v přepravě cestujících na rok 2016 pro obec Včelná' s Dopravním podnikem města 
České Budějovice, a.s." schválen hlasováním 6 pro – 0 proti – 0 se zdrželi.

10. Starostka informuje o grantovém programu Jihočeského kraje na rok 2016. Pro obec připadají 
v úvahu konkrétně tyto granty: Podpora výstavby a obnovy vodohospodářské infrastruktury, 
Podpora výstavby a modernizace zastávek a jejich vybavení, Úcta k předkům (pomníky), Podpora 
kultury. Termín podání žádostí je do 15. ledna 2016.

Ke grantu na výstavbu a obnovu vodohospodářské infrastruktury starostka představuje předběžnou 
kalkulaci uznatelných nákladů a možné výše dotace na I. etapu stavby vodovodu a kanalizace 
ve Čtyřech chalupách. Maximální výše dotace je 70 % z uznatelných nákladů, což činí na vodovod 
358 tis. Kč a kanalizaci 1,66 mil. Kč.
Miroslava Stránská se táže, co se rozumí "uznatelnými" výdaji.
Starostka odpovídá, že se do uznatelných výdajů počítá pouze samotná stavba kanalizace resp. 
vodovodu, nikoli již např. následné opravy komunikací apod.
Starostka uvádí, že poskytovatel grantu akceptuje smlouvu o dílo s firmou Swietelsky, ke které je 
třeba do doby fakturace díla uzavřít dodatek zohledňující změnu rozsahu stavby a navýšení ceny 
vlivem inflace. Uvádí, že dle jejích informací mají jiné žádající obce větší, až dvojnásobnou cenu 
za 1 m kanalizace.
Roman Zajíček uvádí, že dnes obdržel kontrolní rozpočet, který zatím jen zběžně prohlédl 
a vyplývá z něj, že celkově je nabídka firmy Swietelsky srovnatelná, některé konkrétní položky jsou 
větší, druhé zase menší.
Místostarosta Mgr. Kamil Feitl uvádí, že i dle jeho zjištění nejsou jednotkové ceny firmy Swietelsky 
špatné, jenom některé položky jsou diskutabilní, např. odvoz a skládkování vykopaného materiálu 
a poté zpětný dovoz materiálu.
Josef Hanetšleger ml. (veřejnost) i RNDr. Ivo Nesrovnal (veřejnost) uvádějí, že materiál z výkopu 
nelze většinou použít na zpětný zásyp, takže to mohou být náklady oprávněné.
Miroslava Stránská namítá, že někteří zastupitelé ještě nejsou s tímto postupem podání žádosti 
při ponechání výsledků výběrového řízení starého 2,5 roku srozuměni, a starostka již předjednává 
dotaci a dodatek ke smlouvě o dílo.
Roman Zajíček uvádí, že z pohledu poskytovatele grantu může být smlouva o dílo s firmou 
Swietelsky v pořádku, ale z hlediska zákona o zadávání veřejných zakázek může být postup obce 
špatně.
Miroslava Stránská uvádí, že o možnosti zpracování právní analýzy zákonnosti postupu obce v této 
veřejné zakázce se hovořilo již před dvěma měsíci, a zastupitelé ji stále nemají k dispozici. Nyní se 
musejí rozhodnout o podání žádosti o dotaci vzhledem k blížícímu se termínu ze dne na den.
Josef Hanetšleger st. (veřejnost) upozorňuje, že může nastat i případ, že z nového výběrového 
řízení může vzejít vyšší cena a někdo může zastupitele žalovat za způsobení škody obci.
Místostarosta odpovídá, že zrovna tak může zastupitele někdo žalovat, že zakázku provedlo dle 
starého výběrového řízení v rozporu se zákonem.

Miroslava Stránská uvádí, že smlouva o dílo není povinnou součástí žádosti o grant, stačil by 
projektový rozpočet.
Starostka namítá, že paní Boukalová na administraci grantů na krajském úřadě chtěla 
při předběžné konzultaci smlouvu o dílo vidět.
Miroslava Stránská odpovídá, že to možná ano, ale smlouva o dílo není povinnou přílohou žádosti.
Místostarosta Mgr. Kamil Feitl čte z materiálů poskytovatele grantu seznam povinných příloh 
k žádosti. Smlouva o dílo mezi nimi není, takže by se dle něho žádost mohla podat jen 
s projektovým rozpočtem a dalo by se případně stihnout i nové výběrové řízení.
Místostarosta a Miroslava Stránská chtějí ještě právně prověřit soulad postupu obce se zákonem 
o zadávání veřejných zakázek v případě nevypsání nového výběrového řízení.
Josef Hanetšleger st. (veřejnost) by doporučuje schválit žádost o dotaci a následně si nechat ještě 
postup právně posoudit.

Návrh usnesení č. 4/21/2015: "Zastupitelstvo obce Včelná schvaluje podání žádosti o grant 
Jihočeského kraje 'Podpora výstavby a obnovy vodohospodářské infrastruktury'" schválen 
hlasováním 6 pro – 0 proti – 0 se zdrželi.

Starostka představuje nabídku na zpracování žádosti o tento grant od firmy Čevak za 8,5 tis. Kč.
Tato cena se jí zdá velmi dobrá. Zastupitelé nemají námitek k oslovení této firmy.
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Miroslava Stránská se táže, co znamená věta "Úprava rozpočtu není součástí nabídky k podání 
žádosti o dotaci," která je uvedena v textu nabídky. Starostka u firmy prověří praktický význam 
tohoto sdělení.
Dále starostka navrhuje podat žádost o grant na výměnu zastávkových přístřešků na zastávce 
MHD "Včelná". Cena dvou přístřešků hliníkové konstrukce s tvrzeným bezpečnostním sklem by 
byla cca 150 tis. Kč. Obec by žádala o 90 tis. Kč.
Místostarosta se táže, zda je obdržení takové výše grantu reálné, když alokace prostředků 
pro všechny žadatele v kraji je asi jen 750 tis. Kč.
Miroslava Stránská namítá, že při podání žádosti o dotaci na zastávky z Programu obnovy venkova 
(POV) mohla obec dostat více, třeba 100 tis. Kč, kdežto tady bude grant zřejmě nízký.
Navíc z POV bude obec žádat na veřejné prostranství u bytových domů, které obec investičně 
zatíží, což rozhodla sama starostka, i když si to někteří zastupitelé nepřáli a rozhodnutí to bylo 
špatné.
Starostka odpovídá, že úprava veřejného prostranství u bytových domů byla požadována občany 
a co se týče výše grantů, to se teprve uvidí. Zastávky se mohou případně zrealizovat i příští rok.
Miroslava Stránská odporuje: Ne! Prostranství mělo být příští rok! Tak to i zastupitelé navrhovali.
Josef Hanetšleger ml. (veřejnost) uvádí svůj názor, že obec na zastávky nedostane asi nic, neboť 
i stávající přístřešky již byly pořízeny z dotace kraje.
Starostka se táže, zda tedy zastupitelé chtějí žádat o grant. Místostarosta odpovídá, že určitě ano, 
když už nebylo zažádáno z POV.
Návrh usnesení č. 5/21/2015: "Zastupitelstvo obce Včelná schvaluje podání žádosti o grant 
Jihočeského kraje 'Podpora výstavby a modernizace zastávek a jejich vybavení'." schválen 
hlasováním 6 pro – 0 proti – 0 se zdrželi.

Starostka představuje možnosti renovace pomníků na tř.5.května a Rudoarmějců. Předběžná cena 
prací je 24 tis. Kč, požadovaná dotace 20 tis. Kč.
Miroslava Stránská se táže, zda má obec k dispozici studii řešení prostranství kolem pomníků. 
Starostka odpovídá, že zatím ne, má jen cenovou nabídku na její zpracování. Dotace je stejně 
pouze na pomníky, ne na úpravu prostranství.
Místostarosta doporučuje na renovaci pomníků poptat firmu z Lišova s nízkými cenami.
Starostka dává hlasovat o podání žádosti o grant.
Návrh usnesení č. 6/21/2015: "Zastupitelstvo obce Včelná schvaluje podání žádosti o grant 
Jihočeského kraje 'Úcta k předkům'" schválen hlasováním 6 pro – 0 proti – 0 se zdrželi.

Starostka představuje možnost zažádat o grant na kulturu, např. zájezdy, galavečery, představení.
Celkové náklady projektu by činily 65 tis. Kč, žádalo by se o 45.500 Kč grantu.
Návrh usnesení č. 7/21/2015: "Zastupitelstvo obce Včelná schvaluje podání žádosti o grant 
Jihočeského kraje 'Podpora kultury'" schválen hlasováním 6 pro – 0 proti – 0 se zdrželi.

11. Starostka informuje, že je třeba zformulovat stanovisko obce k územnímu řízení Jižní tangenty 
České Budějovice. Ing. Karel Pokorný čte návrh znění, který zkoncipoval. Obec trvá na své dřívější 
námitce, že původní řešení křižovatky bylo lepší, což dokládá i odborným posudkem.
Roman Zajíček se táže, jaký návrh řešení za obec dáváme?
Ing. Karel Pokorný uvádí, že preferujeme původní řešení Jihočeského kraje. Dále nastiňuje 
pravděpodobný budoucí časový vývoj územního řízení, včetně očekávaného odvolání proti 
rozhodnutí těch, kdo budou mít námitky, kterým nebude vyhověno.
Roman Zajíček se chce ujistit, zda bude mít obec ještě prostor uplatňovat vůči investorovi další 
požadavky související se stavbou.
RNDr. Ivo Nesrovnal (veřejnost) uvádí, že to bude možné ještě v rámci stavebního řízení, 
což potvrzuje i Ing. Karel Pokorný.
Starostka připomíná, že vyjádření k územnímu řízení je třeba podat do 19.1.2016. (čas 19:37)

12. Starostka informuje o novele nařízení vlády k odměňování zastupitelů platné od 1.1.2016. 
Horní limity odměn byly zvýšeny o 3 %. Dále je možno sčítat odměnu za funkci zastupitele 
s odměnou za funkce ve výborech a komisích. Starostka navrhuje po konzultaci s předsedou 
finančního výboru Ing. Karlem Pokorným novou výši měsíčních odměn: místostarosta 8000 Kč, 
člen zastupitelstva 576 Kč, člen výboru či komise 1706 Kč, předseda výboru či komise 1962 Kč.
Roman Zajíček by odměny nezvyšoval, zvyšovaly se loni.
Ing. Karel Pokorný nemá problém s ponecháním odměn stávajících, ale není ani proti zvýšení.
Miroslava Stránská se táže, jaká je obvyklá odměna neuvolněných místostarostů v okolních obcích
a jak je starostka spokojená s prací místostarosty. U místostarosty by byla pro zvýšení alespoň 
na navržených 8.000 Kč, u ostatních zastupitelů by nezvyšovala.
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Starostka odpovídá, že úroveň odměňování místostarostů záleží na konkrétních místních 
podmínkách v obcích a jí se zdá navržená odměna 8.000 Kč v našich podmínkách adekvátní.
Dáno hlasovat o zvýšení odměny pouze u místostarosty.
Návrh usnesení: "Zastupitelstvo obce Včelná schvaluje s platností od 11.1.2016 měsíční 
odměnu místostarosty ve výši 8.000 Kč. Při souběhu výkonu několika funkcí místostarosta 
pobírá pouze nejvyšší odměnu." neschválen hlasováním 3 pro (Ing. Jarmila Mandžukova, 
Miroslava Stránská, Ing. Karel Pokorný) – 1 proti (Roman Zajíček) – 2 se zdrželi (Mgr. Kamil Feitl,
Ing. Stanislav Pražák).

13. Zprávy starostky obce:
a) Starostka informuje, že je třeba provést výběrové řízení na stavební a technický dozor 

na stavbě kanalizace a rozšíření vodovodu ve Čtyřech chalupách.
Dle výše nabízené ceny rozhodne o výběru nejvhodnější nabídky starostka, nebo starostka 
s místostarostou. Zastupitelé budou informováni o výsledku.

b) Starostka informuje, že je možno podat žádost o dotaci 'Podpora předškolního vzdělávání'.
Je to dotace na přístavby MŠ, ale není to vázáno na trvalý převis dětí jako u dotace z MŠMT.
Termín podání žádosti je do 22.4.2016.
Roman Zajíček se táže, zda jde žádat jen na přesun a zařízení nové kuchyně v MŠ.
Starostka odpovídá, že je to na rozšíření kapacit MŠ, takže zřejmě nikoliv na samotnou kuchyň.
Místostarosta, Miroslava Stránská a Roman Zajíček by chtěli, pokud možno, zažádat jen 
na novou kuchyň, a k tomu např. na bezpečnostní dveře, tj. bez přístavby třídy.
Starostka zjistí přesně, na co je možné žádat.
Roman Zajíček připomíná, že firma Garanta, s níž obec při žádání o dotace spolupracuje, 
by měla kromě podání samotné žádosti zajistit i administraci dotace (monitorovací zprávy, 
vyúčtování). S tím souhlasí i místostarosta a Miroslava Stránská.
Rozhodnutí o podání žádosti je možné ještě stihnout na příštím zasedání zastupitelstva
po upřesnění podmínek dotace. (čas 19:59)

c) Starostka informuje o přijímání dětí do základních škol na školní rok 2016/2017. ZŠ Boršov nad 
Vltavou je dle jejích informací v případě potřeby připravena otevřít dvě třídy. Dále bude 
starostka předběžně jednat s ředitelem Dopravního podniku o případné možnosti zavedení 
školních autobusů.
Diskutuje se o počtu dětí, které budou rodiče pravděpodobně chtít přihlásit do MŠ Včelná.
(čas 20:05)

d) Starostka informuje o nabídkách na zpracování projektové dokumentace na úpravu budovy 
hasičská zbrojnice na multifunkční dům (2 nabídky) a na rekonstrukci zázemí pro hostinskou 
činnost v KD (1 nabídka). Z šesti oslovených projektantů odpověděli jen dva. Probíhá diskuze 
o jednotlivých nabídkách.
Roman Zajíček se k výběru projektanta nechce vyjadřovat, protože s rekonstrukcí hasičárny 
nesouhlasí. Mělo by být nejdříve jasně vidět využití budoucího centra, což by mimo jiné 
umožnilo i přesnější vymezení projektového zadání.
Miroslava Stránská a starostka oponují, že zájem o využití veřejností jistě bude.
Roman Zajíček uvádí, že dle něho kulturní dům ještě není využit na 100 % tak, aby bylo třeba 
stavět další prostor.
Starostka odpovídá, že kulturní dům je již hodně vytížen.

e) Starostka předkládá nabídku na navýšení pojištění odpovědnosti obce a zastupitelů obce. 
U odpovědnosti zastupitelů předloženy nabídky pojistného při zvýšení plnění na 5 až 20 
milionů. Místostarosta se, vzhledem k finančním částkám, o kterých zastupitelé rozhodují, 
kloní ke stanovení pojistné částky na 10 mil. Kč, s čímž ostatní souhlasí.
U zodpovědnosti obce za způsobené škody zastupitelé souhlasí s výší pojistného plnění 15 mil. 
Kč. Starostka uzavře dodatek k pojistné smlouvě v tomto duchu. (čas 20:28)

f) Starostka podává informace z kontrolního dne na stavbě chodníku "pod tratí". Stavba pokračuje 
i na druhé straně silnice. Budou zřejmě vícenáklady za 10 m2 zámkové dlažby ve vjezdech 
na požadavky občanů. Informuje také, že na chodníku bude dodatečně zmenšen velký sklon
u vjezdu do domu čp. 147.
Roman Zajíček se táže, zda odbor dopravy města nebude mít problém s rozšířením vjezdů.
RNDr. Ivo Nesrovnal (veřejnost, stavební technik obce) a starostka odpovídají, že projektant 
chodníku Michal Šlinc v tom neočekává problém.

14. Zprávy předsedů výborů a komisí obce:
a) U zpráv finančního výboru starostka navrhuje, aby finanční výbor projednal způsob pronájmu

zahrádek u nádraží ČD. Také by mohl výbor posoudit, jak nejlépe zhodnocovat finanční 
prostředky na účtech obce.
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Místostarosta na tomto místě připomíná svůj požadavek, aby obec zajistila právní posouzení, 
zda výběrové řízení na kanalizaci ve Čtyřech chalupách je v souladu se zákonem. Navrhuje 
požádat JUDr. Františka Vavrocha, který s obcí spolupracuje.
Starostka přislibuje, že JUDr. F. Vavrocha osloví.

Na dotaz Miroslavy Stránské na stav projektu chodníku v ulici Nádražní starostka 
předkládá vyjádření k projektu od dopravního inspektorátu policie. Bude třeba, aby projekt dle 
požadavků policie projektant Michal Šlinc ještě upravil.
Miroslava Stránská připomíná, že do 25. dubna je možno žádat na chodník o dotaci, ale musí 
být v tu chvíli zažádáno o stavební povolení. Konstatováno, že by se to dalo teoreticky 
stihnout, pokud projektant Michal Šlinc brzo po úpravách projektu zažádá o územní 
rozhodnutí.

b) Předseda kulturní a sociální komise Mgr. Kamil Feitl informuje o plánovaných akcích: obecní 
ples, vepřové hody, taneční kurz pro dospělé (9 kurzů, pátky od 19,30 do 21,30 hodin, v době 
plesů náhradní termín), v únoru interaktivní výstava ve spolupráci s Jihočeskou univerzitou.
Starostka zde informuje o žádosti místního občana o pořádání kruhového tréninku v KD, 
v pondělí od 19 do 20 hodin. Zastupitelé nejsou proti, otázku nájmu vyřeší starostka 
s místostarostou.
Mgr. Kamil Feitl uvádí, že na minulém zasedání se hovořilo možném o budgetu pro kulturní 
komisi pro pořádání akcí, a rozdává proto zastupitelům návrh akcí pořádaných pod záštitou 
obce (starostky), a na druhé straně v kompetenci kulturní komise.
Starostka v reakci uvádí, že by chtěla předem vědět o každé koruně, která bude utracena 
na obecní akce pořádané kulturní komisí. Starostka s předsedou kulturní komise si následně 
vyjasňují své představy o způsobu spolupráce při pořádání kulturních akcí.
Miroslava Stránská namítá, že starostka již zajistila J. Maxu na dětský maškarní karneval, 
když kulturní komise by třeba vybrala někoho jiného. Starostka odpovídá, že nemá problém 
danou objednávku zrušit.
Roman Zajíček upozorňuje, aby místostarosta se starostkou časově nezatěžovali 
zastupitelstvo svým vzájemným dohadováním, které si mohou vyřešit zvlášť a zastupitelstvo 
pouze informovat. Diskuze k tomuto bodu ukončena.

15. Různé:
a) Starostka informuje o objednávce nových kontejnerů na papír a plasty po nové lokality 

a o četnosti jejich svozů.
Miroslava Stránská upozorňuje na negativní ohlasy některých občanů v souvislosti se 
14-denním svozem. Je třeba zajistit, aby měli občané nejenom nových částí obce skutečně 
dostupné kontejnery na papír a plasty a mohli účinně třídit.
Starostka uvádí, že více kontejnerů do nové výstavby i staré obce (např. Úzká ul.) zajistí.

b) Starostka uvádí, že roli uklizečky na obecním úřadě převzala paní dotovaná z úřadu práce.
Na dotaz Romana Zajíčka, co bude, až dotace z úřadu práce na pracovní sílu skončí,
starostka odpovídá, že se buď vrátí bývalá uklizečka, nebo může být nabídnuta úřadem práce 
jiná pracovní síla.
Roman Zajíček se dále ptá na pracovní místo stavebního technika, který byl přijat původně 
do konce roku 2015. A pokud pokračuje dále, zda je i zimním období stejné množství práce, 
nebo by se měl snížit úvazek a odměna. Starostka by dohodu s ním prodloužila ve stávající 
podobě, tento zaměstnanec na dohodu o provedení práce je velmi užitečný, což potvrzuje 
i přítomný pracovník obecního úřadu Mgr. František Mareš.

c) Starostka informuje o přípravě Obecního plesu s vyhodnocením Ceny obce.
Diskutuje se o počtu Cen obce vyhlašovaných každý rok.
Za rok 2015 bylo nominováno 8 osobností. Domluveno, že každý zastupitel udělí jednotlivým 
nominovaným 1 až 8 bodů.

d) Starostka připomíná, že co se dotací týče na chodníky, dotace vypisuje i Státní fond dopravní 
infrastruktury. Místostarosta navrhuje v případě potřeby oslovit k vyřizování dotací spolehlivou 
firmu z Boršova nad Vltavou. (čas 21:17)

e) Starostka informuje o soudně nařízeném jednání ve věci omezení svéprávnosti p. Kalkuše.
f) Starostka informuje o termínu dalšího jednání zastupitelstva: 8. února od 18 hodin.

16. Diskuze:
a) Roman Zajíček má dotaz na vyšší částku ze zaslaného seznamu faktur za měsíc prosinec, 

a to za rekreaci zaměstnance obce. Mgr. František Mareš, pracovník obecního úřadu, 
odpovídá, že to byla úhrada rekreace ze sociálního fondu, přičemž to byly prostředky 
nashromážděné na kontě zaměstnance za více let.
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b) Miroslava Stránská se táže na možnosti dotací na zateplování veřejných budov.
Starostka odpovídá, že dotace činí málo procent z prostavěné částky, takže se příliš nevyplatí.
Místostarosta doplňuje, že s těmito dotacemi má nějaké zkušenosti, plusem by mohlo být to, 
že letos je k provádění zateplení akreditováno aspoň více stavebních firem než dříve 
(na jihočesku cca 80).
Roman Zajíček uvádí, že ze 40 % dotace si ještě 10 % si vezme ten, kdo to vyřizuje, takže to 
není dotace, kvůli které by se mělo smysl rozhodovat se pro zateplení, je to spíše příspěvek 
pro toho, kdo by zateplení stejně chtěl provést. Aby se dotace dostala, je třeba zpravidla 
zkombinovat více druhů opatření k dosažení předepsané úspory, čímž se stavba zbytečně 
prodražuje.
Starostka uvádí, že zateplení by s prací vlastních zaměstnanců vyšlo i levněji než s dotací
a externí firmou.

c) Miroslava Stránská se táže, kdy bude známa nabídková cena za projekt parku za obecním 
úřadem. Starostka uvádí, že do konce ledna.

d) Miroslava Stránská připomíná, že by bylo třeba zpracovat projekt cyklostezky pod tratí.
Starostka se zeptá Michala Šlince, který je aktuálně na dovolené, jaké bude mít časové 
možnosti.

Zasedání ukončeno v 21:27 hodin

Zapsal: Mgr. František Mareš ve dnech 11.  a 13.1.2016

Ověřovatelé: Ing. Stanislav Pražák .............................................. 

Ing. Karel Pokorný ..............................................

Starostka:   Ing. Jarmila Mandžuková ..............................................


	konaného dne 11.1.2016 od 18,00 hodin v zasedací místnosti obecního úřadu



